

Referat af afd. Bestyrelsesmøde d 12-10-2021

Tilstede: Otto, Bo, Lars, Vera, Sys + Erik, suppl.

Fraværende: ingen

Dagsorden: ingen

Referat:

Orientering fra Lars:

- Ny aftale vedrørende udlejning af festsalen, herunder at rengøring overgår til lejeren.
- Hvor ofte, der skal afholdes bestyrelsesmøder. Resultat: vi fortsætter som vedtaget i maj md. med møder hver måned.
- Referater fra bestyrelsesmøder sendes til kontoret.

Bo:

- Biodiversitet kan ses i bedene på Stengårdsvej.
- Affaldscontainer jævnlig fyldt helt op, affaldet sættes udenfor beholderen.
- Bo kontakter rette vedkommende og påtaler problemet.

Vera:

- Laver ny aftale med busselskab om seniortur.

Øvrige punkter:

- Husorden drøftes vedr. Tørring af tøj foran husene i afdeling 29. Otto kontakter rette vedkommende om dette.
- Møde med Landsbyggefonden D. 15 -11. Sys og Erik deltager hele dagen. Bo tilslutter senere på dagen.

Følgende punkter er udsat til næste møde:

- Udbedring af fliser m.m. efter opsætning af hegn
- Nyt om udflugten.
- Søjletræer på torvene afløses af biodiversitet.
- Vejledning til afd. Bestyrelser gennemgås.
- Husordenen for afd 29 gennemgås
- Fra tidligere møder:
- 10/8: glasoverdækning v fordøre i afd. 26. Hvordan løses dette.
- 10/8: Hvordan går det med klagen over parkeringer i området
- 8/6: Årshjul for arbejdet i bestyrelsen/punkter til møderne.
- 8/6: hvornår får vi beboerskrivelse aftalt d. 11/5
- 8/6: respons på klage fra beboer, der modvilligt ville åbne lejemålet til fremvisning under coronaen.
- 11/5: respons på flere skilte om hunde i snor.
- 10/11-20: er der et forslag om sammenlægning af 26 og 29
- 8/9-20: hvad sker der med forslag om hundelegeplads + legeplads for større børn

Referent: Sys